



Referat fra bestyrelsesmøde nr. 07-2024, onsdag den 02.10.24

Tilstede:

Camilla Andersen (CA) - ordstyrer
Torben Pedersen (TP)
Mikkel Esrup Steenberg (MES)
Joachim Danckert (JD)
Carl-Johan Dissing (CJD)
Annette Lund Jensen (ALJ)
Malene Tylak Rodkjær (MTR) – referent

Afbud:

Dagsorden:

1. Siden sidst
2. Økonomi – medlemmer/kontingent + kommunale tilskud - lokale- og aktivitetstilskud (deadline 10. oktober).
3. Optagning den 12/10 og 26/10 - hvem er ansvarlige?
4. Brugermøde med Jammerbugt Kommune den 22. oktober - Malene og Camilla deltager
5. Klubbøj - logo mm., pt. har vi to udkast 1) Milles udkast og 2) logo fra klubaftenen - hvad skal vi arbejde videre med?
6. Skift af webudbyder
7. Velkomstbrev til nye medlemmer med al praktisk information: kode, klubstander, nøgle mm.
8. Hjemmeside - hvem er ansvarlig for at dele nyheder: eks. optagning, sæsonafslutning mm., pt er der ikke overensstemmelse med, hvad vi sender ud via mail og hjemmesiden
9. Opfølgning på arbejdsdag - joller & sejl
10. Arrangementer i foråret (surf, jolle, SUP & mega SUP)
11. Status på visionsplan for Gjør Havn
12. Status på grill-plads
13. Status på surf-station
14. Ny signalmast
15. Foredrag med Hans Kokholm og frivilligaften
16. Surf
17. SUP
18. Jolle
19. Krabbeklub
20. Kapsejlads
21. Eventuelt - Klubtilskud til sæsonafslutning den 19. oktober

Referat:

1. Siden sidst

- Forsikringer - CA informerer, at dette følges der op på hen over vinteren, så vi er klar hermed til kommende sæson. CA og CJD er tovholdere herpå.
- Presenning til rib – Der er behov for en helt ny. TP er tovholder og bestiller ny.
- Skilte til surfstation – TP og MES informerer, at traileren er flyttet over foran surfstation, og der har ikke været problemer ift. grill eller parkering på det seneste. Det vedtages, at der alligevel skal indkøbes skilte til kommende sæson. TP er tovholder og indkøber skilte.
- Klaptilladelse – CA informerer, at dette tages op på Brugermødet i uge 43, hvor der forventer en plan herfor. Opfølgning herpå ved næste bestyrelsesmøde.
- Nyt grej/materiel til klubbens forskellige aktiviteter – CA har udarbejdet og sendt en fondsansøgning.
- Datoer for optagning/isætning ved AVAS for sæson 2025/2026 – CJD bekræfter, at disse er afklaret og bestilt. Datoer lægger JD i kalenderen.

2. Økonomi – medlemmer/kontingen +kommunale tilskud - lokale- og aktivitetstilskud (deadline 10. oktober).

- CA og MTR informerer, at økonomien ser fornuftig ud, og at vi har modtaget lokaletilskud fra kommunen, og at flere fondsansøgning på events og til grej dækkes ind.
- Ligeledes har vi i år haft øgede kontingentindbetalinger og derved nye medlemmer på omkring 12.000 kr. De nye medlemmer er hele vejen rundt både krabbeklub, ungdoms-, gaste og familiemedlemsskaber. Der gennemgås de medlemmer, som ikke har betalt efter en opkrævning og to rykkere. Der vedtages, at MTR udmelder og sender mail til afgående medlemmer herom.
- Der skal ansøges lokaletilskud via Jammerbugt Kommune – CA og MTR er tovholdere herpå, og CJD og JD hjælper hermed.

3. Optagning den 12/10 og 26/10 - hvem er ansvarlige?

- CA og ALJ er ansvarlige og kassebestyrere den 12/10-2024 og CA indkøber forplejning til medlemmer.
- TP og JD er ansvarlige og kassebestyrere den 26/10-2024 og JD indkøber forplejning til medlemmer.

4. Brugermøde med Jammerbugt Kommune den 22. oktober - Malene og Camilla deltager

- CA informerer, at vi har meldt tre punkter ind; klaptilladelse, klubhus (megen brug og slitage over sommeren fra gæstesejlere) og den øgede afgift på bådpladser.
- CA og MTR deltager denne dag.

5. Klubbetøj - logo mm., pt. har vi to udkast 1) Milles udkast og 2) logo fra klubaftenen -Hvad skal vi arbejde videre med?

- Trøjer fra event "Klubben på Fjorden" vises frem.
- Der vedtages, at CA laver forskellige udkast til logo og fremviser for bestyrelsen, og når bestyrelsen har mulige bud under MTR mulighed for aften med samarbejdspartner om at fremvise for klubmedlemmer.

6. Skift af webudbyder

- MES og CJD informerer, at vi i sejlklubben har to domæner via Punktum.dk. Vores webhotel og hosting er relativt dyrt hos One.com. MES foreslår, at vi til kommende sæson får valgt bedst mulige og afmeldt det ene domæne. MTR betaler modtaget regninger som hidtil.

7. Velkomstbrev til nye medlemmer med al praktisk information: kode, klubstander, nogle mm.

- Der vedtages, at MES, CA og MTR laver udkast ud fra tidligere velkomstfolder med kode, leje, spamfilter, fordele mv. til kommende sæson, og som alle medlemmer vil modtage ved indmeldelse samt årlige betaling via deres kvittering samt tilhørende velkomstfolder.

8. Hjemmeside - hvem er ansvarlig for at dele nyheder: eks. optagning, sæsonafslutning mm., pt er der ikke overensstemmelse med, hvad vi sender ud via mail og hjemmesiden

- MES, CA og MTR laver fælles møde over vinteren ift. til ovenstående. Indtil videre er CA er tovholder på Facebook (diverse grupper), MTR er i Conventus og MES er på hjemmesiden. Således at al information udsendes ensartet, og at vi sikrer, at alle medlemmer får rette informationer samt, at der er "trafik" på vores website også set ift. vores sponsorer.

9. Opfølgning på arbejdsdag - joller & sejl

- Vi havde en god og særdeles produktiv arbejdsdag. Mange frivillige var mødt op og mange opgaver blev nået.
- Status på joller og sejl – CA og CJD informerer, at der forsøges kontakt og dialog med flere. Det har været svært få kontakt til flere. Der arbejdes videre herpå.
- Det vedtages, at sejlklubben gemmer de to bedste flipperjoller, og at der gives en yderligere til børnehaven. Resten udbydes til vores medlemmer i første omgang. CA og CJD går joller igennem og laver opslag.

10. Arrangementer i foråret 2025 (surf, jolle, SUP & mega SUP)

- De forskellige udvalg kontaktes og der laves udspil og medtages ved kommende møde.
- Bestyrelsen foreslår, og der er enighed om, at arrangement med rekruttering af nye medlemmer / "åben havn" det ske ved sæsonstart, og at der skal tænkes medarrangører ind f.eks. kroen eller ølsmagning eller helt andre tiltag.

11. Status på visionsplan for Gjølv Havn

- CA informerer, at der har været afholdt budgetseminar, og at visionsplanen fortsat drøftes. Fortsat uafklaret.

12. Status på grill-plads

- CA og CJD informerer, at flere foreningsrepræsentanter har været til møde med kommunen omkring brugerretsaf tale. Foreningerne kan fortsat ikke acceptere kommunens udspil. Kommunen har efterfølgende drøftet det igen, og kommunen kom med endnu udspil på en brugerretsaf tale, som heller ikke kunne godkendes af foreningerne. Alle brugerretsaf taler i kommunen skal drøftes på politisk plan. Status er, at det fortsat er uafklaret.

13. Status på surf-station

- TP og MES informerer, at der er udfklaret, hvad entreprisen endeligt vil lyde på, og der arbejdes på at få udfærdiget flere tilbud fra flere bygherrer. Tilbuddene hidtil har været noget forskelligartede. Det udfordrer projektet og ansøgningsarbejdet. Dog er flere fondsmidler hjemme og på nuværende er vi oppe en finansiering på 246.000 kr.
- Bestyrelsen vedtager, at der arbejdes på fuld ekstern finansiering samt udarbejdning af hvilke og hvor store driftsomkostninger surfstationen vil være på, når projektet er oppe at stå. MES og TP er tovholdere herpå.
- Bestyrelsen beslutter, at ansøgninger og beslutninger tages fælles. Således at vi målretter vores ansøgninger rette steder. Samt at det samlede estimerede budget og status på projektet skal medtages til næste generalforsamling.

14. Ny signalmast

- CJD informerer, at det øverste stykke af signalmasten er brækket af.
- Bestyrelsen drøfter flere muligheder for udbedring. Der vedtages, at CJD kontakter Lemvig Sejlklub for pris for deres signalmast, som er opført i vedligeholdelsesfrit materiale.

- Signalmasten vil blive lagt ned, når slisker tages op. CJD og TP er tovholdere herpå.

15. Foredrag med Hans Kokholm og frivilligaften

- ALJ afventer og får svar i denne uge og melder tilbage herom.
- Det forventes at blive afholdt i november 2024.
- CA har ansøgt tilskud til frivillige, som vil blive anvendt denne aften. Dette godkender bestyrelsen.

16. Surf

- TP og MES informerer, at sidste surfdag er i uge 41.
- Der er to boards, som skal renoveres. Dette godkendes og TP sender dem ind.
- Afslutning er samme dag. TP og MES handler ind til fælles afslutning.

17. SUP

- Ingen anmærkninger.
- I sæsonen har været afholdt et introkursus.

18. Jolle

- Dette afsluttes fælles med sammen med surfafdelingen. TP snakker med Tim, træner på joller.

19. Krabbeklub

- Der blev afholdt afslutning den 16.10.24 med 16 børn og forældre/bedsteforældre.

20. Kapsejlads

- CA og MTR informerer om, at det har været en god sæson med et stabilt og flot fremmøde. Der har i år været større variation af resultaterne. Klubbåden er nu også deltagende i sejladserne.

21. Eventuelt

- CA informerer og forespørger om, der skal gives klubtilskud til sæsonafslutning den 19. oktober. Bestyrelsen beslutter, at der gives et tilskud på 100 kr. pr medlem – altså en egenbetaling på 175 kr. pr medlem. CA, MTR og MES melder ud til medlemmerne.
- ALJ informerer, at flere medlemmer er frustrerede over sejlads med Gjølbåden inde i havnen. Flere både blev ramt ved ind/udsejling. Skaderne er anmeldt til de forskelliges respektive forsikringer. Bestyrelsen beskriver, at bådejerne må anmelde deres skader på egen hånd. CJD informerer, at bestyrelsen har for tid tilbage anbefalet, at den nuværende havneplads (ved havnemolen og ud for bassinet mellem D og E broerne) til Gjølbåden var mest optimal, og bestyrelsen foreslår, at dette bibeholdes.

Næste bestyrelsesmøde er onsdag den 20.11.24 kl. 19.00